

调价通知函

尊敬的合作伙伴：

您好！

非常感谢贵司长期以来的合作与信任，为您持续提供有价值的产品与服务是海康威视的荣幸。

受全球 DRAM 产业产能调整影响，三星、美光、SK 海力士等核心供应商已全面缩减 DDR4/LPDDR4 内存产能，导致内存市场价格持续上涨。虽然我司采取了多种措施来消化上游材料上涨的影响，但产品成本仍出现了显著增长。

为确保持续公司健康地向市场提供优质的产品和服务，决定对我司部分产品价格做适当调整。新价格将于 2025 年 8 月 1 日起开始执行，具体型号价格变化，请以海康威视各分子公司提供的最新报价单为准。

对于此次调价，希望大家能理解与支持！

顺祝

商祺！

杭州海康威视数字技术股份有限公司

2025 年 7 月 25 日

Price Adjustment Notice

Dear Valued Partners,

We sincerely appreciate your long-term cooperation and trust in Hikvision.

As a result of industry-wide DRAM capacity adjustment and comprehensive DDR4/LPDDR4 production cuts by key suppliers including Samsung, Micron, and SK Hynix, we have experienced sustained price increases in the memory market. Despite our efforts to manage these challenges, our overall product costs have risen considerably.

To continue providing high-quality products and services, we will implement necessary price adjustments for specific items in our product portfolio. The new pricing will take effect on **August 1, 2025**. For detailed information on model-specific pricing changes, please refer to the latest quotation from your Hikvision subsidiary.

We appreciate your understanding and continued support. Thank you.

Hangzhou Hikvision Digital Technology Co., Ltd.

July 25, 2025